

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025 / 119 2024/25 學年中四級非華語學生報讀應用學習中文(非華語學生適用)課程安排

敬啟者:

為提升學生的中文口語溝通、閱讀及寫作能力,並為升學及就業做好準備,學校將為中四級非華 語學生報讀應用學習中文(非華語學生適用)課程,詳情如下:

級別	課程提供機構	課程	開課日期	上課時間	上課地點
中四級	香港理工大學	商業服務中文	2025年2月(六)	上午9時至	香港理工大學
	專業進修學院		(逢星期六上課)	下午1時	紅磡灣校園 /
					西九龍校園

成功修畢應用學習課程,並在此課程中獲得「達標」成績,等同達到為非華語學生報讀課程所需的其他中國語文科資歷的基本等級要求,亦會獲課程提供機構頒發有關課程相應級別的資歷架構證書。 敬請家長督促 貴子弟準時出席。如因病缺席補課,必須向課程提供機構辦理告假手續,否則視作無故缺席。如有查詢,請致電 2461 1555 與張鎮良主任或黃泳儀老師聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二四年十月三十日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.: (852)-2461 1555

傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2024-2025 / 119

2024/25 Arrangement for Form 4 Non-Chinese Speaking Students to enroll in the Applied Learning Chinese Course (for Non-Chinese Speaking Students)

Dear Parents,

To enhance students' oral communication skills, reading, and writing skills, and to prepare them for further studies and employmen, the school will offer the Applied Learning Chinese Course for Form 4 non-Chinese speaking students. Details are as follows:

Form	Course Provider	Course	Start Date	Time	Location
Form 4	School of Professional	Chinese In	February 2025	9:00 AM	Hong Kong
	Education and Executive	Business	(Saturday)	to	Polytechnic
	Development,	Service		1:00 PM	University,
	The Hong Kong				Hung Hom Bay
	Polytechnic University				Campus /
					West Kowloon
					Campus

Successful completion of the Applied Learning course, with a "Pass" grade, will be equivalent to meeting the basic level requirements for other Chinese language qualifications necessary for non-Chinese speaking students. Students will also receive a relevant qualification framework certificate from the course provider. Parents are kindly requested to ensure their children attend classes on time. If student is absent due to illness, they must notify the course provider for leave procedures; otherwise, it will be considered an unexcused absence. For any inquiries, please contact Mr. Cheung Chun Leung or Ms. Wong Wing Yee at 2461 1555.

Yours faithfully,

Dr. Chan Yuet Ping Principal

30 Oct, 2024